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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. szeptember 19. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

• Nánási Tamás – bizottsági tag 

• Szanyi József- bizottsági tag 

• Molnár Tibor- bizottsági tag 

• Dr. Tálas-Tamássy Tamás- bizottsági tag 

• Tarjáni István – polgármester 

• Varga Lászl alpolgármester 

• dr. Kovács András - jegyző 

• Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető 

• Győri Ferenc- Városgondnokság – Létesítmény mérnök 

• Dr. Csaba János - egészségügyi koordinátor 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Tóth Tamás- ifjúsági koordinátor 

• Regős Erzsébet- Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 

• Takács Marietta- Biatorbágy Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

• Dr. Gakovic Dániel- Boldog Gizella Alapítvány 

 



2 
 

 
Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a bizottság 

határozatképes, az ülést 17 05 órakor megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Nánási Tamás 

került felkérésre. A kiküldött meghívóban szereplő, 9. szám alatti az Egészségház működésével 

kapcsolatos kérdésekről szóló napirendet levételre javasolja. Elmondta, hogy a napirendhez 

tartozó anyag várhatóan később készül el, emiatt lehetséges egy rendkívüli bizottsági ülés 

megtartása, aminek időpontját jelenleg még nem tudja.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) Tájékoztató a Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi nyári karbantartási munkák 

végrehajtásáról 

2) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben 2016. II. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 

3) Beszámoló a Boldog Gizella 2015/2016 évi tevékenységéről 

4) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetői pályázatának kiírásáról 

5) Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi működéséről 

6) A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat kérelme, a Biatorbágy, Szabadság u.8. sz. 

alatt lévő Ifjúsági Közösségi Tér épületrészének közös használatáról szóló 

megállapodás módosításáról  

7) A „Kipikopik” Játszóház működtetéséről 

8) A 3. számú fogorvosi rendelő kialakításának pénzügyi fedezetéről 

9) A Gólyafészek Bölcsőde 2016/2017 évi Szakmai Programjának elfogadásáról 

10) Az ifjúság helyben maradásának elősegítéséről 

11) A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 2017. évi 

csatlakozásról 

12) Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésre (zárt ülés) 

 
 

1) Tájékoztató a Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi nyári karbantartási munkák 

végrehajtásáról 

Nánási Tamás: A Szabadság út 8. szám alatti rendelővel kapcsolatban elmondta, hogy a 

tájékoztató szerint az épület sorsáról szóló döntés meghozataláig nincs értelme járda és 

terasz átépítésének. Ennek ellenére hangsúlyozta, hogy az épület lábazata a Szabadság 

útról nézve, balesetveszélyes, és látványra is hagy kifogást maga után. Mivel nem lehet 
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tudni, hogy a döntés mikor születik meg az épület sorsát illetően, ezért szeretné és javasolja, 

hogy amint lehetséges a járda rendbetételét kéri megvalósítani. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A Nánási Tamás képviselő úr által említett két munkafolyamat a 

tájékoztató szerint a Szabadság úti rendelő tervezet átalakítása miatt maradt el. Az utóbbi 

időben nem átalakításról, hanem egy új épület építéséről volt szó,  pályázaton való részvétel 

mellett. Már készült az épületet érintő javítási, karbantartási munkákra a költségtervezet, 

aminek magas összege miatt is egy új rendelő megépítése lenne célszerű. Javaslata, hogy a 

jövő évi költségvetés terhére egy keretösszeg kerüljön meghatározásra az épület tervezési 

munkáinak költségére.  

Bodorkos Ádám: A bizottság csak javasolhatja , hogy a jövő évben legyen egy keretösszeg 

megállapítva, amit a tervezési költségekre fordíthatnak az új épület tervezésénél.  A 

tájékoztató elfogadását teszi fel szavazásra Nánási Tamás és Dr. Tálas- Tamássy Tamás 

módosító javaslataival. 

 
Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

62/2016. (09.19.) számú határozata 
 
 

Tájékoztató a Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi nyári karbantartási munkák 
végrehajtásáról 

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi nyári karbantartási 
munkák végrehajtásáról szóló tájékoztatót, javasolja a Szabadság utca 8. szám alatti rendelő 
elmaradt járda munkáinak elvégzését, továbbá javasolja, hogy a 2017. évi költségvetés 
tervezésénél az új biai decentrum tervezésének költségeit vegye figyelembe és tervezze be 
a jövő évi költségvetésébe.   

 
 

2.  Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben 2016. II. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről  

Bodorkos Ádám: Ismertette a napirendet és mivel hozzászólás nem volt, szavazásra teszi 
fel határozati javaslatot.  
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Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 
63/2016. (09.19.) számú határozata 

 
 

a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. II. negyedévben, szociális 
ügyekben hozott döntésekről szóló beszámoló jóváhagyásáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2016. II. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és természetben 
nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú rendeletének 3. § (3) 
bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában 
foglaltak alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága a beszámolót jóváhagyja. 
 
3) Beszámoló a Boldog Gizella 2015/2016 évi tevékenységéről 
 
Bodorkos Ádám: Köszönti a Boldog Gizella Alapítvány részéről Dr. Galkovic Dánielt és kéri 
a beszámoló ismertetésére. 

Dr. Galkovic Dániel: Elmondta, hogy a múlt év tanévének támogató szolgálattal összefüggő 
szállításra vonatkozott a beszámoló, ami egyrészt a rászoruló gyermekek utaztatását 
jelentette a nevelési intézménybe, másrészt klubfoglalkoztatásra való szállítása az időseknek 
nappali ellátás keretében. A beszámoló ezekhez tartozó számszaki adatokat tartalmaz.  Az 
idei vonatkozásban, múlt évben 3 fő, idén szeptembertől 4 kiskorú szállítása történik és 
szeretnék a jövőben is biztosítani a szolgáltatást. Jó hír, hogy a mostani fejlesztési 
pályázatok nyomán a  személyi gépjármű park valószínűleg bővülni fog egy új gépjárművel, 
ami nagyban segíteni fogja az Alapítvány munkáját, annak színvonalát. Ezen kívül az 
október 1. napján tartandó Idősek Napjára szeretne átnyújtani a bizottság és az 
önkormányzat vezetői részére egy-egy meghívót, melyet szeretne átnyújtani.  Amennyiben a 
beszámolóval kérdés van, szívesen válaszol. 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a beszámoló 
elfogadását.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 



5 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

64/2016.(IX.19.) határozata 
 

 
Beszámoló a Boldog Gizella Alapítvány 2015/2016 évi tevékenységéről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Boldog Gizella Alapítvány 2015/2016. évi tevékenységéről szóló 
napirendet. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú melléklet 1. pontjában foglaltak szerint 
a bizottság átruházott hatáskörben elfogadja a Boldog Gizella Alapítvány 2015/2016. évi 
szakmai beszámolóját. 
 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 

Molnár Tibor 17 óra 15 perckor megérkezett, a Bizottság 5 fővel folytatja ülését.  

4) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetői pályázatának 
kiírásáról 

Bodorkos Ádám: Múlt év végén Tóth Attila 1 év határozott időre kapott megbízást a feladat 
ellátására. Polgármester úrtól kérdezi, hogy lesz-e újabb átvilágítása az intézménynek? 

Tarjáni István: Nem emlékszik arra, hogy volt ilyen döntés. A Bizottsághoz lett ez a feladat 
rendelve, hogy az egy éves időtartam alatt a végrehajtást ellenőrizze. 

Bodorkos Ádám: Mostani pályázati kiírás szerint 5 évre nevezné ki a képviselő-testület a 
vezetőt. A vitát lezárta és szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

 
65/2016. (IX. 19.) határozata 

 
A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetői pályázatának kiírásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetői 
pályázatának kiírásáról szóló előterjesztést és a képviselő-testület felé javasolja a határozati 
javaslat elfogadását.  
 
 

5) Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi működéséről 
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Takács Marietta: A beszámolóban egyértelműen le van írva az Intézményvezető úr által 
tervezett lépések és azok megvalósulásuk, miket sikerült teljesíteni és mi az az egy pont 
amiben nem sikerült előre lépni.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Szubjektív kérdése , hogy milyen a közérzetük az ott 
dolgozóknak?  történt-e változás az átvilágítás hatására? 

Takács Marietta: Fejlődött az infrastruktúra, egy új iktató programot kaptak, ami nagyban 
megkönnyíti a feladatukat. Egyenlőre a jogszabályi változásoknak próbálnak eleget tenni, 
megfelelni.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Hány munkatárs hagyta el az intézményt? 

Takács Marietta. Az eltelt időszakban 3 munkatársuk hagyta el az intézményt, 1 saját 
döntése alapján, 1 személy elbocsátásra került, 1 fő nem érkezett vissza gyesről, mert 
máshol folytatja tevékenységét.  

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága  

 
66/2016. (IX. 19.) határozata 

 
Beszámoló a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi 

működéséről 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágyi Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi működéséről szóló beszámolót. 
 
    6) A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat kérelme, a Biatorbágy, Szabadság 
u.8. sz. alatt lévő Ifjúsági Közösségi Tér épületrészének közös használatáról szóló 
megállapodás módosításáról                                                                                        
 

Bodorkos Ádám: A módosítás az IFI pont nyitvatartási rendjét érinti. Mivel hozzászólás nem 
volt, szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

 
67/2016. (IX. 19.) határozata 

 
A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat kérelme, a Biatorbágy, Szabadság u.8. sz. 

alatt lévő Ifjúsági Közösségi Tér épületrészének közös használatáról szóló 
megállapodás módosításáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

kérelmét, a Biatorbágy, Szabadság u.8. sz. alatt lévő Ifjúsági Közösségi Tér épületrészének 

közös használatáról szóló megállapodás módosításáról szóló határozati javaslatot.  

 

7) A „Kipikopik” Játszóház működtetéséről 

dr. Kovács András: A Premontrei Női Kanonokrend csak a családi napközik intézményét 
viszi át Zsámbékra, és a Játszóházzal kapcsolatban ilyen döntése nem született. Ekkor 
került a kérdés a képviselő-testület elé, hogy valamelyik Intézményen keresztül történjen 
január 1. napjától a működtetése a „Kipikopik” Játszóház tekintetében. Májusban hozott 
döntés alapján az tűnt a legjobb megoldásnak, ha a Gólyafészek Bölcsődén belül működik a 
jövőben a Játszóház. Ezt követően történt szakmai egyeztetés a játszóház vezetőjével 
Szikra Ágnessel, Tóth Attila és Regős Zoltánné intézményvezetőkkel és a kölcsönös 
egyeztetéseknek az lett az eredménye, hogy ne a Bölcsődén belül, hanem a Családsegítő 
és Gyermekvédelmi Szolgálat intézményén belül működjön januártól. Mindezt azzal az 
indokkal, hogy a Játszóház szülőkkel együtt várja és fogadja a gyermekeket, valamint 
teljesen díj és térítésmentés és a családsegítő egyfajta prevenciós feladatot is el tud látni, 
amennyiben szükséges.  

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a kérdést. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

68/2016.(IX.19.) határozata 
 

A „Kipikopik” Játszóház működéséről 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a  „Kipikopik”  Játszóház működéséről 
szóló határozati javaslatot.  
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8) A 3. számú fogorvosi rendelő kialakításának pénzügyi fedezetéről 
Bodorkos Ádám: Ez már egy sokadik napirendje a témának. Látható a pénzügyi vonzata és 
az is, hogy a fedezet is megjelölésre került.  

 Dr. Kovács András: Elmondta, hogy a rendelő tekintetében szeptember elején kezdte meg 
a kivitelező a munkákat. A tervekkel ellentétben nem a lifttől balkézre eső fogadótér, hanem 
a jobb kézre eső tér ad helyet a 18m2 nagyságú rendelőnek és a mellette kialakított 
váróhelyiségnek. A rendelő legfontosabb része a fogorvosi szék, aminek kezelőegysége 
tartalmazni fog egy röntgent is, amiről elmondható, hogy a többi körzet nem rendelkezik 
ezzel. A szék használt, felújított, amit a fogorvosi ellátást biztosító szolgáltató választott ki. A 
szék a jövőhét folyamán érkezik meg, ezt követően kerül sor az ÁNTSZ általi helyszíni 
szemlére és a működési engedély kiadására és gyakorlatilag október 3. napjától a rendelő a 
biatorbágyi lakosok számára elérhetővé válik. Az előterjesztésben szereplő összeg 
átcsoportosításáról a képviselő-testület dönthet. A feladat nem volt tervezve, ezért került a 
beruházástól a fedezet a kivitelezésre.  

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

69/2016. (XI. 19.) határozata 

A 3. számú fogorvosi rendelő kialakításának pénzügyi fedezetéről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a 3. számú fogorvosi rendelő kialakításának pénzügyi fedezetét és 
a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 

9) A Gólyafészek Bölcsőde 2016/2017 évi Szakmai Programjának elfogadásáról 
Regős Zoltánné: A szülők tájékoztatásár történik a Szakmai Program összeállítása. Már az 
első szülői értekezleten megkapják a Programot a szülők és számolni, tervezni tudnak vele. 
A programban szereplő időpontokat egyeztette az Óvodavezető Asszonnyal, hogy minél 
kevesebb ütközés történjen a több gyermeket nevelő családok életében. A programokra 80-
90%-ban részt vesznek a szülők, ilyen a kertgondozás például. A szülői Fórum tagjait már a 
beszoktatás időpontjában megtalálják, akiket októberben választanak meg. A Szülői Fórum 
tagjai is nagy segítséggel vannak a Bölcsőde munkájában. A szülői értekezleten ott vannak 
azok a szakemberek, amik részt vesznek a gyermekek életében. A szülői értekezletek kis 
csoportban zajlanak, így több figyelemmel bírnak a résztvevők és a felmerülő problémák is. 
Van lehetőség ismerkedésre, a szülőknek kóstoló formájában megismerhetik a gyermekek 
számára kínált ételeket is.  

Bodorkos Ádám: Köszöni a részletes ismertetőt. Mivel kérdés nem érkezett, a vitát lezárta 
és az eredeti határozati javaslatot tette fel szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

70/2016.(IX.19.) határozata 
 
 

A Gólyafészek Bölcsőde 2016/2017 évi Szakmai Programjának elfogadásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Gólyafészek Bölcsőde 2016/2017 évi Szakmai programjának 
elfogadásáról szóló előterjesztést. 

A Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Gólyafészek Bölcsőde 2016/2017. évi Szakmai Programját. 
 
A bizottság által jóváhagyott Szakmai Program jelen határozat mellékletét képezi. 
 

10) Az ifjúság helyben maradásának elősegítéséről 

Tóth Tamás: van egy elfogadott Ifjúsági Koncepció, ami arra irányul, hogy az ifjúság 
helyben maradjon és az abban megfogalmazottak figyelembe vételével kell a végrehajtást 
megvalósítani. A jelenlegi anyag ezen koncepcióban emelte át azt a 6 pontot, ami az 
előterjesztésben szerepel.  

Bodorkos Ádám: Javasolja, hogy kerüljön meghatározásra a költségvetés tervezésénél  
egy költségkeret,a mi kifejezetten ezekre a programokra irányul.  

Tóth Tamás: Ez a keret elméletileg meg van. Idei évben 3 millió forint. Itt ennek e keretnek a 
mennyisége, amit érdemes átgondolni. A programok mellé pénzt kell rendelni és a feladat 
megvalósítása azon múlik, hogy mekkora pénzt terveznek mellé.  

Molnár Tibor: Egy dolgot hiányol a közlekedés megoldásának hiányát.  

Bodorkos Ádám: A cselekvési terv része volt az éjszakai buszjárat is. 

Tóth Tamás: a koncepcióban a közlekedés fejlesztése is benne van, nincs elfelejtve. De úgy 
gondolja, hogy biatorbágy egy jó közlekedési lehetőségekkel bíró város, de természetesen a 
kérdést körül kell járni, meg kell vizsgálni. 

Szanyi József: Mit lehet tudni a „fecskelakás” kérdést? 

Tóth Tamás: Az idősek ellátásának és a fiatalok lakásproblémáját egy tartási szerződés 
mellett lehetne megoldani. Ez a koncepció már pár éve készül, háromnegyed részben kész 
van, az önkormányzatnál megtalálható. 

Tálas-Tamássy Tamás: Cselekvési terv szintjén szerepel? Mert ebben az esetben javasolja 
a bizottság elé beterjeszteni.   

Tóth Tamás: Az nem lett még felmérve, hogy hány ilyen idős emberről, hány lakásról és 
mennyi igényről szólna. A házi segítségnyújtáson keresztül lenne megvalósítva az 
elképzelés. A halálesetig az idős gondozott saját otthonában maradhatna, de van olyan 
elképzelés is, hogy egy mini idősek otthonán belül kerülne sor a gondozásra.  

Szanyi József: Javasolja, hogy a nevezett tanulmány kerüljön elkészítésre.  

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és a módosító javaslatokat tette fel szavazásra: 
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1. Jelenjen meg a jövő évi költségvetésbe egy költségkeret megállapításra, ami az 
ifjúsági programok megvalósítására lenne fordítandó. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta Bodorkos Ádám módosító javaslatát.  

Bodorkos Ádám: Szanyi József javaslatát befogadva, a már módosított határozati javaslatot 
tette fel szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága  
71/2016. (IX. 19.) határozata 

 
Az ifjúság helyben maradásának elősegítéséről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a melléklet szerinti tartalommal a helyi 
ifjúság helyben maradására irányuló feladat csomagot. 
 
A Bizottság javasolja, hogy a 2017. évi költségvetés tervezésénél kerüljön meghatározásra 
egy keretösszeg az ifjúsági programok megvalósítására. 
 
A Bizottság javasolja, hogy kerüljön kidolgozásra és a bizottság elé a „Fészeklakás” 
program.  
 
11)A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 2017. 
évi csatlakozásról 
 

Bodorkos Ádám: Ismertette a napirendet és mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette 
fel a határozati javaslatot. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

72/2016. (IX.19.) határozata 
 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 
2017. évi csatlakozásról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 
2017. évi csatlakozásról szóló határozati javaslatot.  
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Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 

17 52 órakor a nyílt ülést bezárta.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                 Nánási Tamás 
                   bizottsági elnök                                                  bizottsági tag 
 

 

 

 

 


